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ACTA  

COMITÈ EXECUTIU DE L’FMC DE 22 DE MARÇ DE 2021 

 

 

S’inicia la sessió a les 16.05 hores a través de la plataforma Zoom. 

Hi assisteixen: Olga Arnau i Sanabra, Presidenta de l’FMC i alcaldessa de VILANOVA I LA GELTRÚ; Rosa Pujol 
Esteve, alcaldessa d’AITONA; Lluís Guinó i Subirós, alcalde de BESALÚ; Dolors Carreras Casany, alcaldessa de 
CUNIT; Eduard Rivas Mateo, alcalde d’ESPARREGUERA; Carles Luz i Muñoz, alcalde de GANDESA; Ignasi 
Simon Ortoll, alcalde de LLIÇÀ D’AMUNT; Natàlia Figueras Pagès, alcaldessa de MAÇANET DE LA SELVA; 
Àlex Garrido Serra, alcalde de MANLLEU; Xavier Fonollosa Comas, alcalde de MARTORELL; David Bote Paz, 
alcalde de MATARÓ; Laura Campos i Ferrer, alcaldessa de MONTCADA i REIXAC; Francesc Alemany Martínez, 
alcalde de PALAFOLLS; Lourdes Aluja Matas, alcaldessa de PRADELL DE LA TEIXETA; Lluís Mijoler Martínez, 
alcalde del PRAT DE LLOBREGAT; Marta Farrés Falgueras, alcaldessa de SABADELL; Lídia Muñoz Cáceres, 
alcaldessa de SANT FELIU DE LLOBREGAT; Maria Lourdes Fuentes Faig, alcaldessa de SANTA CRISTINA 
D’ARO; Narcís Fajula i Aulet, alcalde de SARRIÀ DE TER; Albert Coberó Aymerich, alcalde de SÚRIA; Maria 
Alba Pijuan Vallverdú, alcaldessa de TÀRREGA; Sergi Vallès Domingo, alcalde de TORRELLES DE FOIX; 
Josep López i Ruiz, alcalde d’ULLÀ; Noemí Trucharte Cervera, alcaldessa de VILANOVA DEL CAMÍ; Josep 
Bigorra Llauradó, alcalde de VILAPLANA; Magí Rovira, Secretari General; Susanna Mérida, Secretària general 
adjunta; Eugènia Revilla, lletrada dels serveis jurídics i Elisabet P. Redortra, de la Secretaria General de l’entitat. 

 

Excusen la seva assistència: Adam Tomàs i Roiget, alcalde d’AMPOSTA; Montserrat Candini i Puig, alcaldessa 
de CALELLA; Xavier Amor Martín, alcalde de PINEDA DE MAR; Mireia Ingla i Mas, alcaldessa de SANT CUGAT 
DEL VALLÈS i Roser Colomé, Secretària general adjunta. 

 

 

ORDRE DEL DIA 

 

1. Aprovar, si escau, l’acta de la sessió ordinària del 22  de febrer de 2021. 

2. Informe d’activitats i de gestió de l’FMC corresponent al període gener-febrer 2021.  

3. Informació relativa a la sessió de la Comissió de Govern Local de data 4 de març de 2021. 

4. Projecte de Pressupost de l’FMC corresponent a l’exercici econòmic de 2021. Aprovació, si escau. 

5. Nomenament dels diferents representants de l’FMC a les comissions mixtes i òrgans de participació i 
col·laboració amb la Generalitat de Catalunya. Ratificar, si escau. 

6. Manifest del 8 de març, Dia Internacional de la Dona. Ratificar, si escau. 

7. Ratificar, si escau, les observacions a diferents projectes normatius elaborades pels serveis tècnics i 
jurídics de l’FMC: 

a) Projecte de Reial decret pel qual s’estableixen els criteris higienicosanitaris per a la prevenció i 
control de la legionel·losi 

8. Informació de les Àrees i les Comissions sectorials.  

a) Constitució Àrea de Bon Govern (16 de març) 
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9. Informacions COVID-19. 

a) Reunió gestió Covid-19 territorial (8 de març) 

10. Qüestions sobrevingudes. 

11. Precs i preguntes.  

 

 

La Presidenta dóna la benvinguda a tots els assistents i també les gràcies per participar en aquesta sessió del 
Comitè Executiu per via telemàtica. Comenta que la Secretària General adjunta, Roser Colomé, ja ha estat mare 
i per tant excusem la seva assistència. 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió ordinària del 22 de febrer de 2021 

Sense cap modificació per part dels assistents, s’aprova l’acta per assentiment. 

 

2. Informe d’activitats i de gestió de l’FMC corresponent al període gener-febrer 2021. 

El Secretari general explica que d’acord amb el calendari de reunions del Comitè Executiu, que preveu una 
reunió al mes, reprenem aquest punt de l’ordre del dia per donar compte de les activitats i la  gestió que s’ha dut 
a terme des de l’FMC en el període intermedi entre sessió i sessió del Comitè Executiu. En aquesta ocasió, però, 
adjuntem el resum de l’activitat corresponent a dos mesos -gener i febrer- i a partir del proper mes ja s’informarà 
de l’activitat mensual. 

 

3. Informació relativa a la sessió de la Comissió de Govern Local de data 4 de març de 2021. 

La Presidenta informa que en aquesta sessió es van debatre els següents projectes normatius i el nostre 
posicionament va ser favorable en tots. 

Projecte de decret dels equipaments comunitaris de la Generalitat de Catalunya 

El decret canviarà el nom i les atribucions dels casals de la Generalitat. Te una afectació només indirecta al mon 
local, pel fet que els equipaments estan situats en algun municipi. S’hi regula una major participació dels 
ajuntaments en els processos de decisió. També pel que fa a la utilització dels espais per a certs actes 
religiosos.  

Projecte de decret del Consell Català de Cogestió Marítima 

Encara que els Ajuntaments no tinguin competències directes de pesca, es reivindica el paper dels ajuntaments 
dins el territori i es va reclamar la incorporació de dos representants de les entitats municipalistes al Comitè 
Permanent del Consell Català de Cogestió Marítima, que va ser acceptada. Es va emetre vot favorable. 

Projecte d’ordre per la qual s’aprova l’aplicació del Tramitador electrònic de recursos especials en matèria de 
contractació pública (TREC) 

Es va emetre vot favorable, tot deixant constància del següent: 1/ Reclamar recursos perquè els ajuntaments 
s’adaptin. 2/ Esperem la resposta l’oferta de formació del Tribunal Català de Contractes del Sector Públic en 
relació a aquest tramitador electrònic. 

Projecte de Decret pel qual s’aprova el Reglament del Consell de la Catalunya Exterior 

Es va reclamar la presència d’almenys 2 representants del món local al Consell de la Catalunya Exterior. La 
Generalitat proposa mantenir un sol representant per temes d’equilibri entre la part social (entitats) i la part de 
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l’administració, i ens demana si podem alternat la presencia de les dues entitats amb el nomenament de 1 titular i 
1 suplent. S’acceptà la proposta i es va emetre vot favorable. 

 

4. Projecte de Pressupost de l’FMC corresponent a l’exercici econòmic 2021. Aprovar, si escau. 

La Secretària General adjunta, Susanna Mérida explica que el pressupost corresponent a l’exercici 2021 s’ha 
elaborat tenint en compte tant la liquidació del pressupost de l’exercici 2020, com el pressupost de l’exercici 
2020. 

Pel que fa als ingressos, hi ha la partida de les quotes dels associats –que no hi ha increment de quota però que 
l’import és més alt que l’exercici anterior per l’actualització dels habitants d’acord amb l’últim cens publicat per 
l’INE- amb 1.592.052,91 euros; es manté l’aportació de 300.000 euros de la Generalitat de Catalunya, els fons 
FEDAP, que enguany es preveuen 244.200 euros i les inscripcions a cursos i jornades, amb 90.000 euros, que 
bàsicament corresponen al Seminari de Dret Local. 

Pel que fa a les despeses, a la partida de persona s’han fet ajustos amb les baixes laborals que hi ha; la partida 
de Formació s’ha incrementat en 40.000 euros, que correspon a l’increment de formació programada pel 2021 
dins del Pla de Formació subvencionat per la FEDAP i la previsió de cursos i jornades sectorials amb fons propis. 
A més, aquest any està prevista la celebració de la Fira Municipàlia a Lleida. A més de l’aportació de la quota a 
la FEMP –que és la mateixa de l’exercici anterior- hi ha una nova despesa que és l’aportació de 15.000 euros al 
Diplocat i, inicialment, s’ha previst una partida de 15.000 euros –que potser s’haurà d’incrementar- per a la nova 
edició del Codi de Règim Local. La partida de desplaçaments i indemnitzacions dels òrgans de govern és de 
60.000 euros,12.000 euros menys que l’any 2020 perquè es preveu una reducció de desplaçaments dels òrgans 
de govern per assistir al Comitè Executiu ja que s’estan realitzant de forma virtual. 

Atès que les entitats locals adherides han estat molt complidores en el pagament de la quota corresponent a 
l’exercici 2020 i les insolvències reals –d’acord amb la liquidació del 2020- han estat inferiors al 6% dels 
ingressos, s’ha proposat que aquesta partida d’insolvències es redueixi al 10% dels ingressos de quotes.  

S’ha previst una partida d’inversions d’uns 45.000 euros per a la renovació dels servidors informàtics de l’FMC i 
la compra de noves llicències d’ús de diversos programes informàtics. 

El pressupost, per tant, és un pressupost desequilibrat, amb més despeses que ingressos, per un import d’uns 
254.000 euros; però aquest dèficit representa el 8,92% dels fons propis de l’FMC, el que significaria que es 
podria mantenir aquest dèficit durant més d’11 anys. 

Tot i això, quan es va aprovar la liquidació de l’exercici 2020, ja es va comentar que en el banc disposem d’un 
coixí d’uns 2.789.000 euros. 

Els assistents aproven per unanimitat el pressupost de l’entitat corresponent a l’exercici 2021. 

  

5. Nomenament dels diferents representants de l’FMC a les comissions mixtes i òrgans de participació i 
col·laboració amb la Generalitat de Catalunya. Ratificar, si escau 

La Presidenta explica que amb la documentació d’aquest punt hi ha la relació dels nomenaments dels 
representants a les comissió mixtes i òrgans de participació i col·laboració amb la Generalitat que s’han traslladat 
als diferents departaments –des del darrer Comitè Executiu- i que si no hi ha cap dubte al respecte, s’haurien 
d’aprovar. 

Òrgan Representants electes Tècnics/ques 

GT finançament–pressupost de la  Taula 
interdepartamental de les arts en viu 

 
Francesc Xavier Menéndez, 
Tècnic de la Diputació de 
Barcelona 
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Òrgan Representants electes Tècnics/ques 

Consell Assessor del Pla d’actuació del 
PROCICAT per emergències associades a 
malalties transmissibles emergents amb 
potencial alt risc i la periodicitat de les 
reunions del Consell Assessor 

Alba Pijuan, alcaldessa de Tàrrega  

Taula Nacional d’Infància de Catalunya 

Titular: Gina Pol i Borràs, regidora 
de Sant Just Desvern, en 
substitució de Lluïsa Moret Sabidó 

Suplent: Joan Ramon Riera 
Alemany, regidor de Barcelona, en 
substitució de Gina Pol i Borràs, 
regidora de Sant Just Desvern 

 

 

Els assistents ratifiquen per unanimitat la relació de representants a les diferents comissions mixtes.  

 

6. Manifest del 8 de març, Dia Internacional de la Dona. Ratificar, si escau 

La Presidenta explica que estava previst que ella i les dues vicepresidentes –Alba Pijuan i Montserrat Candini- 
llegissin el text del Manifest però que només ho faran dues perquè l’alcaldessa de Calella, Montserrat Candini, 
no ha pogut assistir a aquesta sessió del Comitè Executiu. També dona les gràcies a tots els presents per llegir-
lo en els respectius ajuntaments. El text del Manifest és el següent: 

“MANIFEST DEL 8 DE MARÇ, DIA INTERNACIONAL DE LA DONA 

Enguany, la commemoració del 8 de març, Dia Internacional de les Dones, ve marcada per la greu crisi 
sanitària, econòmica i social que estem patint com a conseqüència de la pandèmia de la Covid-19, que ha 
agreujat encara més les discriminacions i la precarietat que patim les dones. 

Com a conseqüència directa d’aquesta crisi  sanitària i humanitària a nivell global estem observant que la difícil 
situació econòmica està provocant, d’una banda, greus repercussions en el mercat de treball, fet que ha 
augmentat el percentatge de la taxa d’atur de les dones. I d’altra banda, l’augment del treball de cures no 
remunerat durant els mesos del confinament. Aquestes han aprofundit les desigualtats de gènere, ja existents, 
atès que han recaigut majoritàriament en les dones. 

Una altra de les greus conseqüències que ha provocat la pandèmia ha estat l’agreujament manifest de totes les 
formes de violències masclistes derivades de la convivència obligada i continuada de les dones, i els seus fills i 
filles, amb els seus agressors durant el confinament.  

El món local, sempre a primera línia i capdavanters en atendre les necessitats més immediates, seguirem 
lluitant perquè aquesta crisi no suposi cap pas enrere en els avenços socials que hem anat assolint els darrers 
anys. 

Enguany no podrem sortir al carrer massivament però igualment farem sentir la nostra veu; impregnarem les 
xarxes de les nostres reivindicacions i farem sentir el nostre dret a la igualtat en tots els àmbits de la vida 
personal, social i professional. Les dones volem una societat igualitària, justa, equilibrada, inclusiva  i 
integradora. Denunciem la bretxa salarial i la precarització laboral que patim. Reclamem la corresponsabilitat 
en les tasques de cura. Tenim dret a viure lliures de violències masclistes; en pau, sense cap tipus d’exclusió ni 
discriminació sexista. Lluitem en contra del racisme, la xenofòbia i l’LGTBIfòbia. 

Reivindiquem la igualtat de tots els drets humans de les dones en relació als homes: dret al treball, dret a la 
coeducació, dret a una corresponsabilitat efectiva i paritària, drets sexuals i reproductius, dret a la salut, dret a 
la presa de decisions, dret a una societat lliure de violències masclistes. 
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Els governs locals hem d’esforçar-nos, ara més que mai, en incorporar la mirada de gènere en les polítiques 
públiques i en aplicar tots els projectes de recuperació i protecció social al nostre abast durant els propers anys, 
a fi que es faci efectiva una veritable corresponsabilitat paritària que reforci de manera definitiva el fonament i 
l’efectivitat de tots els nostres drets. 

Hem de ser un país compromès amb la igualtat d’oportunitats i ens emplacem, juntament amb la resta 
d’institucions, els agents socials  i les dones i els homes dels nostres pobles i ciutats,  a fer-ho realitat. .”  

 

Els assistents ratifiquen per unanimitat el Manifest del 8 de març, Dia Internacional de la Dona. 

 

7. Ratificar, si escau, les observacions a diferents projectes normatius elaborades pels serveis tècnics i 
jurídics de l’FMC: 

a) Projecte de Reial Decret pel qual s’estableixen els criteris higienicosanitaris per a la prevenció i 
control de la legionel·losi 

El Secretari General explica que des de l’Agència de Salut Pública de la Generalitat de Catalunya van posar en 
el nostre coneixement que el Ministeri de Sanitat havia posat a informació pública el Projecte de Reial decret pel 
qual s’estableixen els criteris higienicosanitaris per a la prevenció i control de la legionel·losi. Atesa la 
importància que podia tenir aquesta norma també per a les administracions locals es va elaborar el document de 
consideracions per part dels serveis tècnics i jurídics de l’FMC que s’ha enviat amb la documentació i que es va 
traslladar al Ministeri. 

Els assistents ratifiquen les consideracions presentades per part dels serveis tècnics i jurídics de l’FMC en 
relació al Projecte de Reial Decret pel qual s’estableixen els criteris higienicosanitaris per a la prevenció i control 
de la legionel·losi. 

 

8. Informació de les Àrees i les Comissions sectorials.  

- Constitució de l’Àrea de Bon Govern. 

El president de l’àrea i alcalde de Mataró, explica que l’Àrea de Bon Govern es va constituir el 16 de marçs i que 
es va aprovar el pla de treball, que segueix el mateix esquema que la resta de les àrees. Creu que és un molt 
bon pla de treball i que es compta amb molt bons tècnics de referència. 

El vicepresident de l’àrea i alcalde del Prat de Llobregat afegeix que s’han recollit en el pla de treball les diferents 
propostes que es van plantejar pels membres de l’àrea amb la prospecció que es va fer per a l’elaboració del pla. 

 

9. Informacions COVID-19 

a) Reunió gestió Covid-19 territorial 

La Presidenta explica que el passat 8 de març el secretari d'Administracions Locals i de Relacions amb l'Aran va 
convocar una reunió a la que hi van participar representants del Departament d’Interior, del Departament de 
Salut, del Departament de Presidència, de l’ACM, de l’Associació de Micropobles i ella mateixa en representació 
de l’FMC. 

Aquesta reunió estava prevista per demanar-nos com fer la desescalada abans de la Setmana Santa, però el dia 
de la reunió ja estava tot previst i decidit. 

L’alcaldessa de Tàrrega comenta, en relació al seu nomenament al Consell Assessor del Pla d’actuació del 
PROCICAT per emergències associades a malalties transmissibles emergents amb potencial alt risc i la 
periodicitat de les reunions del Consell Assessor, que és un òrgan que es reuneix cada tres mesos i que no és 
l’òrgan on es prenen les decisions, que era on nosaltres volíem representació. 

L’alcaldessa de Sabadell demana si hi ha informació sobre les vacunes, concretament si se sap quantes n’hi ha 
disponibles. 
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La presidenta comenta que demà hi ha convocada una reunió de la regió sanitària Metro Nord i Sud i que està 
previst que informin de quina és la previsió i del calendari de vacunacions que estan treballant. 

L’alcaldessa de Vilanova del Camí manifesta que ella només té informació a través del CAP i l’alcaldessa de 
Montcada i Reixac, en la mateixa línia que l’alcaldessa de Sabadell, explica que els ciutadans demanen a 
l’ajuntament quan li toca la vacuna, pel que demana que els ajuntaments puguis disposar d’un calendari i una 
mínima planificació de com es farà la vacunació. 

L’alcaldessa de Tàrrega explica que en les reunions que ha estat han explicat que no es poden 
organitzar/planificar perquè depèn sempre de la quantitat de vacunes que arriben. 

L’alcalde de Palafolls manifesta que a ell li és impossible tenir reunions amb els responsables del CAP i l’alcalde 
d’Ullà també comenta que no li contesten al CAP.  

L’alcaldessa de Montcada i Reixac explica que depèn de la regió sanitària de Barcelona i que no li expliquen res i 
no té informació. 

L’alcalde de Sarrià de Ter diu que ell sí té informació a través del CAP i que sembla ser que el fet que et donin la 
informació depèn de cada CAP. 

La Presidenta tanca el debat i expressa que els ajuntaments haurien de tenir informació directa a través de les 
delegacions territorials de Salut i que ho plantejarà a la reunió. 

 

10. Qüestions sobrevingudes 

a) Reunió sobre pobresa energètica  

Els assistents disposen de dos documents que s’han enviat avui mateix per correu electrònic quan ens han estat 
facilitats a l’FMC per part del Departament de Treball, Afers Socials i Famílies. D’una banda, l’Acord entre la 
Generalitat de Catalunya i la companyia subministradora Endesa relatiu a combatre la pobresa energètica; i, de 
l’altra, el Protocol d’intencions entre la Generalitat de Catalunya, les administracions públiques locals i les entitats 
municipalistes. 

L’alcaldessa de Tàrrega explica que el dia 18 de març va participar, juntament amb el Secretari General de 
l’FMC i representants de l’ACM, a una reunió que el Conseller Chakir el Homrani va convocar per tractar el tema 
de la pobresa energètica. Per part del Departament de Treball, Afers Socials i Famílies també estaven el 
Secretari General Oriol Amorós, i la Secretària d’Afers Socials i Famílies, Marta Cassany. 

En la reunió van explicar que es tracta d’un conveni molt genèric i, com s’ha comentat en alguna altra ocasió, el 
deute amb Endesa es planteja resoldre’l de la següent manera: Fins al 2018 ENDESA assumeix el 100% del 
deute; 2019-2020: 50% Endesa i 50% l’Administració. Del 50% de l’Administració: 25% Generalitat i 25% entre 
Diputacions i ens locals (12,5% diputacions i 12,5% ens locals). La part corresponent als ajuntaments el DTASF 
diu que quedarà coberta amb la fitxa del Contracte Programa. A la reunió es va demanar que s’especifiqués el 
calendari de pagaments. 

S’està treballant en un protocol entre Generalitat-entitats locals-ACM-FMC que s’hauria de tancar el 31 de maig 
d’enguany. 

L’alcalde d’Esparreguera exposa que l’inici de tot això va ser el mes d’agost del 2019, quan Endesa va començar 
a enviar cartes als ajuntaments que tenien deutes de famílies vulnerables. D’aleshores ençà hi ha hagut moltes 
reunions i, segons la documentació facilitada, veu com a novetats els següent: 1/ S’ha tret la referència als 
ajuntaments de l’Acord Endesa-Generalitat; 2/ considera molt justa la data de 31 de maig per tancar el protocol 
d’intencions; 3/ l’instrument jurídic es veu poc madur. 

Amb tota aquesta exposició, proposa que el Comitè Executiu aprovi només l’Acord Endesa-Generalitat i que es 
demani al DTASF que el protocol d’intencions i l’instrument jurídic vagin junts. 

La Presidenta comparteix la proposta de l’alcalde d’Esparreguera i matisa que el protocol no ha de ser 
d’intencions, sinó de compromisos. 

L’alcalde de Martorell intervé per manifestar que difereix en tot i que no vol pagar res. És del parer que l’acord a 
què ha d’arribar la Generalitat és amb les 4 diputacions i l’àrea metropolitana de Barcelona, no amb els 
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ajuntaments. No és que no vulgui col·laborar en la despesa sinó que els ajuntaments ja ho ha pagat, perquè 
s’han fet càrrec del pagament de factures de les famílies. 

L’alcaldessa de Sabadell està d’acord amb l’alcalde de Martorell i explica que a Sabadell ja estan fent pagaments 
directes. 

L’alcaldessa de Montcada i Reixac, que també està d’acord amb l’alcalde de Martorell, planteja la qüestió de què 
passarà amb el deute futur? A més, considera que les administracions públiques no han d’eixugar el deute d’una 
empresa privada i tampoc la Generalitat ha de donar els diners als ajuntaments a través del Contracte Programa. 
S’ha d’apel·lar a la responsabilitat social d’Endesa. 

L’alcalde d’Esparreguera subscriu el que ha exposat l’alcalde de Martorell i proposa votar l’Acord Endesa-
Generalitat, però aquest darrer manifesta que en un acord entre dues parts –de les que no en som una d’elles- 
l’FMC no ha d’aprovar res. 

Davant la incertesa de saber què és exactament el que ens demana la Generalitat que fem com a FMC amb 
aquest Acord –qüestió que planteja l’alcaldessa de Tàrrega- l’alcaldessa de Maçanet de la Selva conclou que 
ens donem per assabentats. 

Un cop finalitzat el debat, s’acorda per part dels assistents que es traslladarà al DTASF que l’FMC resta 
assabentada de l’Acord entre la companyia Endesa i la Generalitat i que no s’està d’acord amb el protocol 
d’intencions plantejat, ja que els ajuntaments no estan disposats a pagar res. 

 

b) Fundació Municipalista d’Impuls Territorial (FMIT) 

La Presidenta explica que l’ACM ha creat la Fundació Municipalista d’Impuls Territorial (FMIT) i com que no hem 
participat en la seva creació, hem demanat més representació en el Patronat i que sigui més repartida la 
representació. 

L’alcalde d’Esparreguera planteja sumar-nos en despeses i representació de cara a l’any vinent. 

L’alcalde del Prat de Llobregat demana la documentació d’aquesta Fundació i que se’ns expliqui millor (objectius, 
detalls; com es plantegen les coses i quin és l’objecte real). Proposa que facin una sessió informativa a tots els 
membres del Comitè Executiu. 

 

14. Precs i preguntes 

L’alcalde de Lliçà d’Amunt informa que tanca la planta de l’empresa Bosch i demana si es pogués fer des de 
l’FMC una declaració institucional perquè el Govern defensi les empreses que estan en el nostre territori. 

L’alcaldessa de Montcada i Reixac explica que també han tancat 3 indústries al seu municipi. 

La Presidenta demana que l’alcalde de Lliçà d’Amunt faci arribar la declaració que han aprovat al seu municipi i 
que l’adaptarem per a l’FMC. 

 

Finalitza la sessió a les 17.34 hores del dia de la data. 

 

   Vist-i-plau 

 

 

 

 

El Secretari General       La Presidenta 
Magí Rovira i Font   Olga Arnau i Sanabra 

http://www.fmc.cat/

